
 

 

 

Børne- og Undervisningsministeriet 

14. maj 2024 

Sagsnr.: 24/15147  

Børne- og Undervisningsudvalget 

Christiansborg 

Svar på alm. del – spørgsmål 249 

I brev af 25. april 2024 har udvalget efter ønske fra Helene Liliendahl Bry-

densholt (ALT) stillet mig følgende spørgsmål: 

Alm. del – spørgsmål 249: 

På samrådet den 18. april 2024, om BUU alm. del – samrådsspørgsmål E-G, 

udtalte ministeren, at man har valgt at følge KL's ønske om at fjerne ind-

beretningspligten på normeringer på institutionsniveau. Vil ministeren op-

lyse, hvem ministeriet har rådført sig med i den sammenhæng, og om mi-

nisteren ikke er enig i, at aftalepartierne bag den del af aftalen om mini-

mumsnormeringer, der omhandler opgørelser på institutionsniveau, havde 

kunnet bidrage med vigtige perspektiver i forhold til værdien af at sikre 

gennemsigtighed, da dette var en væsentlig del af forhandlingerne? 

Svar: 

Regeringen har lyttet til KL, som har oplyst, at der er meradministration 

forbundet med opgørelsen af normeringer på institutionsniveau, som er 

årsagen til, at regeringen har valgt at afskaffe opgørelsen.  

 

Med venlig hilsen 

 

 

Mattias Tesfaye 

Offentligt
BUU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 249
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